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朝陽科技大學
095學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1988
	Course Number
	1988

	授課教師
	王馬克
	instructor
	O'BRIEN,MARK WILLIAM

	中文課名
	商用契約
	Course Name
	Business Contracts

	開課單位
	應用外語系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	3
	Credits
	3

	課程目標
	在這門課中，學生將接觸多種典型的商業契約。課程重點放在如何起草商業合約、合約內容、用字和理論。學生將學習如何避免起草過程中可能碰到的法律問題。課程亦將包含討論合法的和替代的解決爭議的方案以及幾種法律系統的比較。
	Objectives
	In this course, students will be exposed to a variety of typical, business contracts.  Emphasis will be on drafting, content, language and theory.  Students will learn how to avoid potential legal problems through careful drafting.  The course will also include discussions of legal and alternative dispute resolution and a brief comparison of different legal systems.

	教材
	
	Teaching Materials
	

	成績評量方式
	期中考 :40%

期末考: 40%

回家作業:10%

出席率: 10%(學生需在上課時發問及回答問題)
	Grading
	Grades: 

Mid-term Exam 40%,

Final Exam 40%, Homework 10%, 

Class Participation 10% (note: in-class participation consists mainly of students asking or/answering questions in class).

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程將涵蓋基礎法律理論及編寫簡易商用契約，也包括法律術語。
	Syllabus
	Students will be exposed to basic legal theory and taught to write simple contracts.  Legal terminology will also be covered extensively.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

